
Protokół Nr XVII/08 
 

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 25 kwietnia 2008 r. 

w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201 
 

  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1000 otworzył obrady XVII sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu radnych i sołtysów oświadczył ,Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji 
uczestniczy 14 radnych , co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał .  
Radny nieobecny : 
1.Adam Kochaniec – nieobecność usprawiedliwiona  
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski , Sekretarz Gminy Danuta śygadło , Skarbnik Gminy Wisława Łoch oraz sołtysi . 
Obradom sesji przysłuchiwała się przedstawicielka prasy lokalnej i radca prawny Roman 
Janił. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu . 
Protokół Nr XVI /08 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński został przyjęty jednogłośnie 
bez odczytywania . 
Przewodniczący Rady poinformował ,Ŝe radni otrzymali zmieniony porządek obrad 
uwzględniający  dodatkowy projekt uchwały, porządek obrady został wysłany na 7 dni przed 
terminem  sesji  .Zmiana została dokonana na prośbę wójta i tutaj przewodniczący poprosił o 
uzasadnienie. 
Wójt Gminy –uzasadniając swoją prośbę o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały , 
powiedział ,Ŝe mieszkanka Witkowa p. Alina Klentak w dniu 22 lutego br. złoŜyła wniosek o 
sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy-dla obrębu 
Witkowo  , zobowiązała się do przygotowania we własnym zakresie dokumentacji 
planistycznej , i dlatego  wójt  poprosił o wprowadzenie tego projektu uchwały tłumacząc ,Ŝe 
wniosek po prostu się zawieruszył . 
Przewodniczący komisji gospodarki komunalnej i budŜetu Daniel Wilk odnosząc się juŜ do 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Witkowo m.in. powiedział ,Ŝe zasadne byłoby 
aby ten obszar podzielić i wtedy podjąć dwie oddzielne uchwały. W przypadku  gdy zostanie   
rozdzielony ,powstaną  dwa samodzielne  mniejsze obszary  i wtedy  zawsze będzie 
moŜliwość doprowadzenia jednego do końca .Wniosek radnego  dotyczył tego , aby to były  
dwa oddzielne obszary elementarne  i  muszą być wówczas dwa projekty  uchwał .  
Przewodniczący rady stwierdził ,Ŝe jest wniosek radnego , aby ten obszar  rozdzielić i  będą 
dwa projekty uchwał dla obrębu Witkowo .  
Radny Lutyński zgłosił wniosek formalny , aby skierować tą sprawę do przedyskutowania na  
komisjach , czyli zdjąć z porządku obrad . 
Wobec powyŜszego przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek najdalej idący tj . 
wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego pkt. 14 jako: 
14.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Witkowo . 
Wniosek został przyjęty  przez radę  , 13 głosami „za” , przy jednym głosie” wstrzymującym 
się „ . 
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Rada przyjęła porządek obrad uwzględniający w/w wniosek , a mianowicie ;  
1.Sprawy regulaminowe  
    - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
- zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
- zatwierdzenie  porządku obrad 

2.Interpelacje radnych 
3.Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2007 rok  
   - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budŜetu  
   - opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budŜetu gminy  
4.Rozpatrzenie wniosku  Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium  
   - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium  
5.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za rok 2007  
6.Podjęcie uchwały o przystąpieniu do partnerstwa i realizacji projektu „Wiejskie Ogniska 
   Przedszkolne” 
7.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki oprocentowania  rozłoŜonej na raty opłaty z   
   tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości . 
8.Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami miejscowości 

Warchlinko , w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy 
miejscowości  

9.Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami miejscowości 
Siwkowo , w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy miejscowości  

10.Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy 
miejscowości  

11.Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy 
miejscowości  

12.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania radnym diet oraz zwrotu 
kosztów  podróŜy słuŜbowych  

13.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego w obrębie Witkowo  
14.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Witkowo  
15.Informacja na temat gospodarowania mieniem gminnym w 2007 roku 
     Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
16.Informacja na temat przejęcia dróg powiatowych przez gminę  
     Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
17.Iinformacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat 

profilaktyki  realizowanej na terenie gminy  
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  

    18.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
    19.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
    20.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
    21.Wolne wnioski i zapytania 
    22.Sprawy róŜne 
    23.Ustalenie terminu następnej sesji 
    24.Zamknięcie obrad  sesji 
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Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Brak interpelacji . 
Ad.3 
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe wszystkie komisje rady rozpatrywały na swoich 
posiedzeniach sprawozdanie roczne z wykonania budŜetu gminy Stargard Szczeciński za rok 
2007 i kaŜda komisja wydała opinię odnośnie wykonania budŜetu gminy za 2007 r.  
Kolejno przewodniczący przedstawiając dokumenty związane z cała procedurą absolutoryjną  
odczytał : 
- uchwałę Nr XXX/75/2008 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Szczecinie z dnia 8 kwietnia 2008 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej sprawozdania 
Wójta Gminy Stargard Szczeciński  z wykonania budŜetu za 2007 r. – opinia pozytywna , 
- opinię Komisji rewizyjnej do sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu gminy Stargard 
Szczeciński za 2007 r. – opinia pozytywna  
Następnie przewodniczący otworzył dyskusję nad sprawozdaniem i opiniami  zwracając się 
do radnych o pytania , uwagi czy dodatkowe wyjaśnienia . 
Radni pytań i uwag nie zgłosili . 
Sprawozdanie roczne z wykonania budŜetu Gminy Stargard Szczeciński za  2007 rok stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu , natomiast opinia RIO stanowi załącznik nr 4 do protokołu, a 
opinia komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu ..  
Ad.4 
Przewodniczący rady odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stargard 
Szczeciński z dnia 16 kwietnia 2008 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stargard 
Szczeciński  absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za 2007 r.  
Po odczytaniu wniosku otworzył dyskusję nad wnioskiem komisji rewizyjnej w sprawie 
absolutorium . 
Radni nie zgłosili pytań i uwag . 
Wniosek stanowi załącznik nr 6 do protokołu .  
Kolejno bez uwag i pytań została przyjęta uchwała Nr LIV/167/2008 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 21 kwietnia 2008 r. w sprawie wydania 
opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stargard Szczeciński z tytułu wykonania budŜetu za 
2007 r. , która stanowi załącznik nr 7 do protokołu .  
Ad.5  
Podjęcie uchwały Nr XVII/111/08 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu 
za rok 2007  
Przewodniczący rady odczytał w/w  projekt uchwały i zapytał się radnych , kto jest „za” 
udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych  na sali podczas głosowania , 13 głosami 
„za”,  „ przeciw” 0 i jednym głosie „ wstrzymującym się ”– podjęła uchwałę Nr XVII/111/08,  
która stanowi załącznik nr 8 do protokołu .  
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr XVII/112/08 o przystąpieniu do partnerstwa i realizacji projektu „ 
Wiejskie Ogniska Przedszkolne „  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”, 
„przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVII/112/08 , która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu .  
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Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr XVII/113/08 w sprawie ustalenia stawki oprocentowania 
rozłoŜonej na raty opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w 
prawo własności nieruchomości . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały i wyraził swoje zdanie , iŜ jest zbyt 
wysoka stawka oprocentowania dla opłaty  . 
Zastępca wójta m.in. poinformował  ,Ŝe celem ustalenia takiej stawki oprocentowania jest to, 
aby płatność była dokonywana jednorazowo , a nie rozkładana na raty. Do opłaty stosowana 
równieŜ jest  bonifikata . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 13 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i jednym głosie „ wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XVII/113/08 , która 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu .  
Ad.8 
Podjęcie uchwały Nr XVII/114/08 w sprawie przeprowadzenia konsultacji z 
mieszkańcami miejscowości Warchlinko , w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie 
urzędowej nazwy miejscowości  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVII/114/08 , która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu .  
Ad.9 
Podjęcie uchwały Nr XVII/115/08 w sprawie przeprowadzenia konsultacji z 
mieszkańcami miejscowości Siwkowo  , w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie 
urzędowej nazwy miejscowości  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVII/115/08 , która stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu .  
Ad.10 
Podjęcie uchwały Nr XVII/116/08 w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej 
nazwy miejscowości  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami ”za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XVII/116/08 , która stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu . 
Ad.11 
Podjęcie uchwały Nr XVII/117/08 w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej 
nazwy miejscowości  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami ”za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XVII/117/08 , która stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu . 
Ad.12 
Podjęcie uchwały Nr XVII/118/08 w sprawie ustalenia zasad przyznawania radnym diet 
oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 13 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i  jednym głosie„ wstrzymujące się „ – podjęła uchwałę Nr XVII/118/08 , która 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu .  
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Za zgodą rady przewodniczący przystąpił do realizacji punktu 15 porządku obrad , gdzie 
punkt 13 i 14 zostanie zrealizowany w momencie dostarczenia poprawionych dokumentów 
radnym. 
Ad.15  
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk omówił 
informację na temat gospodarowania mieniem gminnym w 2007 r. , a następnie odczytał 
stanowisko komisji jak niŜej ; 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację i nie zgłosiła 
zastrzeŜeń do gospodarowania mieniem gminnym w roku 2007 . 
Radni uwag i pytań do tematu nie zgłosili .  
Ad.16  
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk  omówił 
informację dotyczącą przejęcia dróg powiatowych przez gminę i przedstawił stanowisko 
komisji w tej sprawie :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu w sprawie tematu dotyczącego 
przejęcia dróg powiatowych przez gminę , wypracowała następujące stanowisko , a 
mianowicie :  
Ad.1 
Droga powiatowa nr 1702z Niedźwiedź – Sowno  
-  przejęcie drogi po wcześniejszym wyremontowaniu odcinka znajdującego się w 
granicach gminy Stargard Szczeciński , 
Ad.2 
Droga powiatowa nr 1710Z Lubowo –Grzędzice – Lipnik  
-przejęcie drogi po dokonaniu remontu odcinka  od Lubowa do mostu na rzece Ina , 
oraz całkowitej zmianie nawierzchni drogi  w miejscowości Grzędzice na odcinku od 
skrzyŜowania w  kierunku śarowa , 
Ad.3 
Droga powiatowa nr 1728Z Święte – Tychowo – Trzebiatów 
- wstrzymać się z przejęciem drogi  
Ad.4 
Droga powiatowa nr 1708Z Warchlino – Poczernin – Smogolice  
- przejęcie drogi po wcześniejszym wyremontowaniu odcinka  drogi od Poczernina do 
drogi wojewódzkiej . 
Radna Kornet – odnosząc się do ostatniej propozycji  powiedziała o remoncie drogi na całej 
długości  w miejscowości Poczernin, a zwłaszcza o odcinek od cmentarza do betonówki , 
który  jest tragiczny . 
Wiceprzewodniczący rady dodatkowo zwrócił uwagę na remont mostu , który znajduje się na 
drodze Poczernin w kierunku lasu . 
Radny Lutyński – zwrócił uwagę  ,Ŝe naleŜałoby wziąć pod uwagę udroŜnienie  dojazd z 
Warchlina do cmentarza w Poczernie  , bo obecnie  dostać się tam moŜna tylko poprzez 
betonówkę. Radny równieŜ zwrócił uwagę na wiadukt . 
Przewodniczący komisji poinformował ,Ŝe jeŜeli gmina miałaby przejąć te drogi ,to Starostwo 
Powiatowe powinno zachować całą procedurę wynikająca z przepisów przy przekazywaniu 
tych dróg .  
Ad.17  
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła 
informację Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat 
profilaktyki realizowanej na terenie gminy w roku 2007 ., a następnie odczytał opinię jak 
niŜej ;  
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Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat profilaktyki realizowanej na terenie 
gminy w roku 2007 . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.18  
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedłoŜył Radzie informację nt. działalności w okresie 
międzysesyjnym  , a mianowicie :  

1. Zarządzeniem nr 48/08 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 31 marca 2008r. 
dokonano zmian budŜetu gminy na 2008r. oraz ustalono układ wykonawczy do zmian 
budŜetu gminy poprzez: 
a) zmniejszenie dochodów i wydatków budŜetu gminy- zadania zlecone w dziale 751-  
    Urzędy Naczelnych Organów Władzy Państwowej, Kontroli i Ochrony Prawa oraz 
    Sądownictwa, w paragrafie 2010- dotacje celowe otrzymane z budŜetu państwa na  
    realizację zadań bieŜących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań  
    zleconych gminie ustawami o kwotę 192 zł. 
b) zwiększenie dochodów i wydatków budŜetu gminy związanych z realizacją zadań 
    zleconych o kwotę 1.105,17 zł z tego w dziale 010- Rolnictwo i Łowiectwo, w  
    rozdziale 01095- pozostała Działalność z przeznaczeniem na zwrot kosztów  
    poniesionych w 2007r. przez gminę na wypłatę podatku akcyzowego. 

Ponadto w Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji wykonano: 
1. Wymieniono stolarkę okienną w świetlicach w Pęzinie, Tychowie, Świętem. 
2. Wykonano profilowanie drogi wewnętrznej w Lipniku- działka nr 27/9. 
3. Cięcia pielęgnacyjne drzew rosnących przy drogach gminnych: Lubowo- 2szt., 

Poczernin 3szt.  
4. Oczyszczono drogę powiatową w śarowie z ziemi naniesionej z dróg gminnych. 
5. DowoŜono wodę do niektórych miejscowości pozbawionych prądu: Ulikowo, 

Kiczarowo, Grabowo, Małkocin (MPGK). 
6. Siłami OSP wypompowywano wodę z piwnic i rozlewisk w wielu miejscowościach. 
7. Wydano zgody na zajęcie pasów drogowych dróg wewnętrznych i gminnych- 7szt., a 

takŜe na umieszczenie infrastruktury technicznej. 
8. Opracowano operat z zakresu ochrony przeciwpoŜarowej dla potrzeb dokumentacji 

projektowej- na remont pomieszczeń urzędu. 
9. Wydano 7 wypisów i wyrysów z MPZP, 25 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w 

MPZP oraz studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 
10. Wydano 16 decyzji o warunkach zabudowy. 
11. Wydano 7 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego. 
12. Przeprowadzono konsultację społeczne z mieszkańcami Warchlinka i Siwkowa. 
13. Ogłoszono przetarg nieograniczony na budowę świetlicy w Klępinie- 14 maja 2008r.  
14. Ogłoszono przetarg nieograniczony na wykonywanie robót budowlanych na terenie 

gminy. 
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa wykonano: 

1. Przeprowadzono postępowanie w sprawie udzielenia zamówienia na wykonanie prac: 
- oszacowanie wartości nieruchomości, zapytanie z dnia 13.03.2008r- 33  
   nieruchomości. W dniu 31.03.2008r. dokonano wyboru wykonawcy- Biuro Wyceny    
   Nieruchomości Jan Przesmycki- cena 10.797.00 zł. 

2. Wydano zezwolenie na wykreślenie z księgi wieczystej: 
- hipoteki dla lokalu nr 2 w budynku 51 w Grabowie, 

 



 
- 7 - 

- hipoteki dla nieruchomości zabudowanej w Sownie – działka nr 65. 
3. Wystawiono 5 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych. 
4. Wydano decyzje zatwierdzające podział 12 działek w Smogolicach, Klępinie, 
Świętem, Grzędzicach, Lipniku, Skalinie. 

5. Wydano 79 decyzji o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 
napędowego. 

6. Wydano decyzje środowiskowe dla przedsięwzięcia o nazwie „Budowa 16 elektrowni 
wiatrowych w miejscowościach Tychowo w Gminie Stargard Szczeciński, 
zlokalizowanej na działkach  184/2, 184/3, 185,188/1, 188/2, 188/12, 188/13- obręb 
Trzebiatów; Sułkowo- działka 13/1 oraz  i Tychowo działki nr 11,12,17”. 

7. Wystąpiono z pismem do wojewody w sprawie podjęcia działań i zajęcie stanowiska 
w kwestii pomocy rolnikom dotkniętych Ŝywiołem powodzi. 

Wójt Gminy Stargard Szczeciński uczestniczył w spotkaniach, takich jak: 
        07.04.2008- zebranie wiejskie w Strachocinie 
        11.04.2008- Agencja Mienia Wojskowego- rozmowy w sprawie przejęcia Witkowa-  
                             Jednostki Wojskowej  
        15.04.2008- zebranie wiejskie Sułkowo 
        16.04.2008 – spotkanie u Urzędzie Miejskim w Stargardzie zwołane przez RZGW w  
                             sprawie obszarów  szczególnie naraŜonych  
      22.04.2008- zebranie wiejskie w Grzędzicach i uroczyste otwarcie pracowni  
                             komputerowej 
        24.04.2008- konkurs wiedzy ekologicznej w Strachocinie „Śmieci mniej, ziemi lŜej”. 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski poinformował o spotkaniu w dniu 16.04.08 r.  , które odbyło 
się w Urzędzie Miejskim  na temat rekompensaty dla rolników objętych OSN( Obszary 
Szczególnie NaraŜone ) , gdzie  ich gospodarstwa znajdują się w okolicy Zlewni Jeziora 
Miedwie . 
Ponadto w dniu 23 kwietnia Starostwo ogłosiło w trybie pilnym naradę dotyczącą pomocy dla 
osób poszkodowanych w powodzi  tj. gospodarstw domowych , tymi sprawami będzie 
zajmował się Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej i w terminie bardzo krótki do  24 kwietnia 
naleŜało podać ile to będzie gospodarstw domowych  . Będzie to pomoc doraźna w formie 
zasiłku , poprzedzona wywiadem środowiskowym , a przyznana decyzją . 
Odnośnie spraw dotyczących  rolników to zastępca poinformował  ,Ŝe klęska z tytułu 
powodzi nie zostanie ogłoszona. Przyszło do gminy pismo od Wojewody ,Ŝe będą powołane 
komisje do określenia strat po powodzi . Protokół będzie podstawą do przesunięcia min.  
dopłaty bezpośredniej , dzierŜaw. 
Wójt Gminy dodatkowo poinformował ,Ŝe uczestniczył w  spotkaniu  zorganizowanym w 
Urzędzie Marszałkowskim odnośnie programu „ Moje boisko –Orlik 2012 „ oprócz 
informacji ze spotkania wójt powiedział ,Ŝe wstępnie został uzgodniony teren pod  boisko z 
Prezesem  Agrofirmy Witkowo . 
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili . 
Ad.19 
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe uczestniczył w pracach związanych z 
przygotowaniem obrad   sesji , brał udział w posiedzeniu komisji . 
Ponadto uczestniczył  w zebraniach wiejskich . 
Ad.20 
Brak interpelacji . 
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Po otrzymaniu dokumentów   przez radnych odnośnie realizacji pkt 13 i 14 porządku obrad 
sesji, za zgodą rady przewodniczący przystąpił do ich realizacji . 
Ad.13 
Podjęcie uchwały Nr XVII/119/08 w sprawie  przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Witkowo. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały i zapytał się czy radni mają pytania bądź 
uwagi .  
Radny Lutyński  - zapytał się ,dlaczego w treści uchwały nie ma wymienionych numerów 
działek  . 
W tej sprawie odpowiedzi udzieli Radny Daniel Wilk i  i wyjaśnił ,Ŝe w przypadku kiedy jest 
mało działek to moŜna wymienić , a jeŜeli jest więcej  to podaje się zakres , który musi się 
pokrywać ze Studium i zdaniem radnego taka forma jest dopuszczalna . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 13 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i jednym głosie „ wstrzymującym się „ – podjęła uchwałę Nr XVII/119/08 , która 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu .  
Ad.14 
Podjęcie uchwały Nr XVII/120/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Witkowo .  
Przewodniczący rady odczytał w/w  projekt  uchwały i zapytał się czy do tego projektu 
uchwały są pytania bądź uwagi .   
Wobec brak pytań i uwag przewodniczący rady poddał uchwałę pod głosowanie . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 13 głosami „za”,  
„przeciw” 0 i jednym głosie „ wstrzymującym się „ – podjęła uchwałę , która stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu . 
Ad.21 
Radny Lutyński zapytał się Wójta o warunki uzgodnienia z Agrofirmą  odnośnie  terenu pod 
boisko w Witkowie . 
Wójt Gminy odpowiadając poinformował ,Ŝe zostanie wydzielona działka  ,będzie  
nieodpłatnie uŜytkowana do momentu podpisania umowy .  
Radna Kornet- zapytała się ,jakie zostały podjęte kroki na temat rowów odprowadzających 
wodę i przepustów na terenie Poczernina . 
W tej sprawie wójt odpowiedział ,Ŝe  wszystko powoli  będzie robione  . 
Radna Domańska – przypomniała o niedokończonej sprawie tj . budowy chodnika przez firmę 
SSI w Krąpielu i tutaj wójt odpowiedział , Ŝe jest zobowiązanie tej firmy na piśmie , ale juŜ 
jej nie ma - jest tylko spadkobierca tej firmy i z nimi będziemy rozmawiać . 
Radna Czwertlik – zapytała się co się dzieje z rodzinami w Rogowie , gdzie warunki 
mieszkaniowe  w tym budynku są bardzo złe . 
Wójt Gminy –odpowiedział ,Ŝe p. Leszkiewiczowie czekają na mieszkanie . Kolejno wójt 
poinformował ,Ŝe odnośnie kupna budynku od SKR-u w Poczerninie, to Prezes zmienił 
zdanie, i ostatecznie do końca czerwca ma dać odpowiedź . Państwo Leszkiewiczowie dostali 
na piśmie , iŜ mogą zamieszkać w hotelu , a firma zrobiła pewna zabezpieczenia . 
Radna Kucaj – zapytała się wójta, czy gmina otrzymała odpowiedź z powiatu na temat 
zabezpieczenia pobocza dla uczęszczających tym poboczem dzieci, bo jak twierdzi radna 
dostała pismo z powiatu ,iŜ nie widzą Ŝadnych zagroŜeń. 
Wójt Gminy  odpowiedział ,Ŝe  w tej sprawie wysłane  było do powiatu pismo , odpowiedź – 
droga na przyzwoitym standardzie . Po wybudowaniu obwodnicy i drogi przystąpią do 
budowy chodnika . 
Radny Wilk –  zgłosił następujące sprawy :  
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- pierwsza sprawa dotyczyła zapytania , czy grupa zajmująca się obecnie rowami w 
Grzędzicach ,  będzie się teŜ zajmowała przepustem , 
-a druga to był wniosek radnego dotyczący przygotowania przez wójta gminy  projektu 
uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w obrębie Grzędzic .     
Wójt Gminy odnosząc się do spraw zgłoszonych przez radnego , w pierwszym przypadku 
odpowiedział ,Ŝe tak , a w drugim - projekt uchwały zostanie przygotowany na najbliŜszą 
sesję . 
Sołtys p. Kolasińska – powiedziała o podcięciu drzew na drodze Grabowo-Kiczarowo i 
sprawie p. Jędrzejewskiego , który juŜ ją w gminie zgłosił. 
Radny Lutyński – zapytał się w sprawie podjęcia działań przez gminę odnośnie rozlewiska 
przy blokach w Małkocinie .  
Wójt Gminy – odpowiadając m.in. powiedział ,Ŝe  nie będzie wyłączenia tej drogi , a agencja 
ma zobowiązać dzierŜawcę do usunięcia tego rozlewiska od strony magazynu .  
Radny Kuźma – ponownie wrócił do sprawy wody w nowo wybudowanej szatni w Pęzinie , 
gdzie jest problem z ciśnieniem wody i Ŝe był pracownik z wodociągów i nic nie dało . 
Wójt odpowiedział ,Ŝe jest gwarancja na ten budynek i trzeba będzie zrobić na nowo .  
Zastępca Wójta udzielił  odpowiedzi w sprawie poruszonej przez sołtysa z Trzebiatowa , a 
dotyczyła ona przystanku dla dzieci szkolnych , aby autobus zatrzymywał się przy blokach , 
gdzie jest to miejsce niedozwolone . 
Radny Klim zgłosił sprawę zapchanej kanalizacji burzowej i poruszanej juŜ sprawy  
dotyczącej drogi Lubowo –Klępino . 
Radna Kornet – zgłosiła sprawę dotyczącą oczyszczenia drogi z drzew  od lasu w kierunku 
wioski i drogę Sowno-Strumiany - teŜ oczyścić z drzew powalonych . 
Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks będąc pracownikiem Nadleśnictwa odpowiedział, 
Ŝe droga Sowno-Smogolice jest oczyszczona , a pozostałe w poniedziałek . 
Radny Lutyński – zapytał się czy gmina Stargard będzie miała  zaproszenie do 
Szczecińskiego Obszaru Metropolitarnego i czy wójt ma porozumienie z Urzędem 
Marszałkowskim . 
Wójt Gminy – odpowiedział m.in., Ŝe starają się wszystkie gminy , aby naleŜeć do Obszaru  
Metropolitarnego i gmina będzie teŜ zabiegać , aby zapisać się do tego Obszaru .Ponadto  
wójt  poinformował ,Ŝe o tej sprawie  coś więcej powie  na posiedzeniach komisji .  
Radny Lutyński – zaproponował , aby wójt na przyszłą radę poinformował o zagroŜeniach i 
realiach tego Obszaru . 
Przewodniczący rady zwrócił uwagę ,iŜ wójt  zobowiązał się do poinformowania o tej 
sprawie na posiedzeniach komisji . 
Ad.22 
Radny Wilk – poruszył temat dotyczący przystanku i peroniku  w Grzędzicach na pętli koło 
posesji p. Synowieckiej , gdzie mieszkańcy z uwagi na zwęŜenie drogi , proponują przenieść 
przystanek na tą samą pętlę , lub  na teren za p . Synowiecką , bo jest to teren gminy i moŜna 
zrobić tam teŜ pętlę . Radny zaproponował ,aby rozwaŜyć propozycje mieszkańców . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe ta sprawa zostanie przeanalizowana . 
Ad.23 
Przewodniczący Rady Gminy podał termin zwołania następnej sesji , terminy posiedzeń 
komisji oraz   tematy wynikające z planu pracy rady do realizacji , a mianowicie :  
- XVIII sesja Rady Gminy dnia 13 czerwca 2008 r. godz. 1100, 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dnia 9 czerwca 2008 r. godz. 800 z 
tematami :  
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1.Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb 
mieszkańców gminy – opinia komisji na sesję  
2.Ocena stanu dróg po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów – opinia komisji na 
sesję  
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty  dnia 10 czerwca 2008 r. godz. 1000 z tematami : 
1.Analiza stanu porządku publicznego – opinia komisji na sesję  
2.Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy ( wyjazd komisji w teren ) – opinia komisji 
na sesję  
- komisja rewizyjna  dnia 11 czerwca 2008 r. godz. 800 z tematami :  
1.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2008 r. – opinia komisji na sesję , 
2.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska w 2007 
roku – opinia komisji na sesję . 
Ad.24 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1220    zamknął obrady XVII sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński . 
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